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Referat: 
 
  

Fælles Hjemmeside. 

Vi arbejder på at få oprettet Rune Pedersen som hjælp til at lægge 

nyheder mv. på hjemmesiden. 

Allan arbejder på at få kontakt til Michael, der har opbygget 

hjemmesiden, med en kode og adgang. 

 

Næstformand 

Allan 

 

Multihal projektet som er planlagt i kastegården. 

Allan har haft en dialog med Jacob Lose og Niels Bækgaard. 

Der er ikke aktuelle planer. Der er ingen planer. 

Hvis planerne i fremtiden skal tages op skal vi med i en dialog. 

 

Fritid, sundhed og omsorg har skrevet. Der er afsat midler afsat i 

kommunal pulje til etablering af løbebaner indendørs i Granly Arena, 

men det er bundet op på en stor medfinanciering fra klubben og 

SEPE. SEPE har ikke midler til medfinanciering. Vi har heller ikke PT 

så mange penge.  

 

Regnskab. Der er ikke fuldt overblik i atletikudvalget over udgifter. 

Der findes et regnskab, der viser indtægter og udgifterne på de 

enkelte områder. 

Formanden kontakter Charlotte Kjær (Kasserer) så vi kan sætte et 

møde op med en repræsentant fra hvert udvalg og bestyrelsen. 

Formålet er at få en forståelse for regnskabet og sørge for at 

regninger bliver betalt i den rigtige kasse. Samtidig få et fælles 

overblik over klubbens økonomi. 

Vi har 257 medlemmer PT. 

 

Der skal holdes et forventningsafstemningsmøde med 

atletikudvalget.  

 

 

 

Jane 

 

Er der aftaler og priser på sponsoraftaler – skilte på stadion mv.? 

Der har været lavet et arbejdspapir. Men det er nok forældet. 

Hvis der er som vil gå i gang med at undersøge, er han velkommen. 

Vi kan undersøge muligheden for at oprette et sponsorudvalg  

 

Forsikring. Klubhuset er 170 m2 som skal forsikres. Bygget 1983. 

Jane undersøger. 

 

 

 

 

 



 

 Formand 

 

Der stadig bøvl med at kassereren har adgang til klubbens 

elektroniske adgang til Eboks mv. Der arbejdes på sagen. 

 

Erik 

 

25 fra motionsafdelingen skal til Amsterdam. Både løb og walk. 

Der er 10000 der tilmeldt WALK. Der er udsolgt. 

 

 

Michael 

 

Klubfesten er aflyst. For få tilmeldinger. 

 

Klubtøj. Den sidste aftale er fra 2004. 

Michael har lavet en aftale med Intersport om tilbud på klubtøj. 

Der kommer et tilbud fra Mogens Intersport. Dette skal 

atletikudvalget gerne se. Måske komme med ideer til ændringer. 

Vi undersøger om atletikudvalget om de har en aftale. 

 

Q star har været kigge på varmesystemet. Der skal skiftes et modul 

som kan styre varmegennemløb.  

De sender et overslag. 

Lys foran klubhuset er avet og på bagsiden er justeret. Der er sat 

timer på. 

 

Jane tidsforbrug?  

Jane siger 41 timer indtil nu. 2 timer i ugen undtaget ferieuger mv. 

Lønnen er ikke afregnet endnu. 

 

 

Sekretær 

Jørgen 

 

Vi har et udvalg som kommer med udspil til kontingentstruktur. 

Der er 2 medlemmer fra atletikudvalget, motion og mellem/lang 

Første møde den 27/10. 

 

 

 

Næste møde 17/11 kl. 17.00 

2 repræsentanter fra Atletikudvalget inviteres med. 

 

 


